
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
 

Dato: 22 marts 
Tidspunkt: 17-19 
Mødeleder: Tina  
Referent: Kristine 
 

Deltagere: Michael, Pia, Ninna, Maja, Sara, Pernille, Linda, Lone, Krulle, 
Lene, Kristine og Tina 
 
Fraværende: 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklu-
sion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og 
evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af referat (B) 
 
 

  
 Forældrene har en tilføjelse til referatet. Fra 
sidste bestyrelsesmøde. Under punktet sam-
læsning.  
Der har været en bekymring fra deres side 
af, med henblik på samlæsning, da det har 
været prøvet før med den nuværende 4 
klasse Dengang oplevede forældrene ikke at 
det var en succes og indgav en klage til da-
værende afdelingsleder.  
Ellers er dagsorden godkendt. 

Tina 

2.  
godkendelse af budget (B) 
 
 
 
  
 

  
 Budgettet er gennemgået, hvor bestyrelsen 
er blevet oplyst om, hvordan budgetrammen 
ser ud i forhold til hvad der bliver brugt på 
hhv. lønninger, drift og materialer. Budgettet 
blive gennemgået igen på næste bestyrel-
sesmøde hvor det vil blive fremlagt, med 
henblik på godkendelse fra bestyrelsen. 

Kristine 

3.  
 information om nyansæt-
telser og samarbejde med 
kommunens konsulenter 
(O) 
 
 
 
 

  
 Skoleleder Tina informerer om at man på 
skolen har ansat en ny lærer, som hedder 
Daniel, og at der også er ansat en extra 
pædagogiske medarbejder, for at der kan 
laves en extra indsat på skoledelen. Han 
hedder Tim og vil også være tilknyttet 
SFO’en. Alle forældre på skolen og SFO, har 
fået besked om dette på AULA.  
Forældrene har et ønske om at når der star-
ter nye vikarer og medarbejdere, at der bliver 
hængt billeder med navn op af dem, på sko-
lens info tavle.  
Der er sat en hel masse i gang med de for-
skellige konsulenter fra BLU, som skolen kan 
bruge for at få sparring og vejledning i for-
hold til at løfte på det faglige niveau. Der vil 
også blive afholdt konsultative møder med 
skolens tværfaglige samarbejdspartnere fra 
PPR, for at personalet fra skolen kan få 
sparring, råd og vejledning. 
 

 

4.  
Godkendelse af samlæs-

 Skoleleder Tina fremlægger ideerne og tan-
kerne der ligger bagved at lave samlæsning, 

 



  

 
 

ning af indskoling og mel-
lemtrinnet (B) 
 
 
 
 

hele fremlæggelsen bliver også fremlagt til 
forældremødet d. 17. marts 22 for alle foræl-
dre på Rørby skole.  
Fremlægningen er vedlagt som et Bilag.  
Tilbagemelding fra forældrene.  
Umiddelbart lyder det rigtigt godt med sam-
læsning, ud fra det oplæg Tina har fremlagt 
med de forskellige muligheder der er for 
holdopdeling.  
Man skal nok bare gøre op med det samme, 
om det skal hedde klasser eller hold, så det 
er nemmere for forældrene. Man skal måske 
tænke anderledes når der skal holdes foræl-
dremøde på skolen. Man kunne evt. tage 
hele indskolingen og mellemtrinet på en 
gang så forældrene får hilst på de lærer som 
har deres børn.  
Forældrene på mellemtrinet har en bekym-
ring for samlæsningen af mellemtrinet, da 5 
kl. Lige pt. er lidt udfordret samt at der har 
været, en del sygdom gennem de sidste par 
år i lærergruppen.  
Man skal også være obs. på at børnene kan 
være forskellige steder rent mentalt og ud-
viklingsmæssigt i forhold til om man går i 4. 
klasse eller 6, klasse når/ hvis der skal være 
samlæsning.  
Det lyder godt at der vil være extra fokus på 
5. kl. med tildeling af extra ressourcer, for at 
kunne understøtte klassen og få skabt en 
god start på samlæsningen med de andre 
klasser, samt at der vil blive lavet en mellem-
form/ akt-funktion  
Skoleleder Tina har søgt om at få tildelt 
100.000 kr. extra til at få samlæsning og 
mellemform op og køre.  
Forældrene spørger ind til hvordan lærerne 
har taget det, nu hvor de skal til at have 
samlæsning.  
Læreren Krulle svarer, at det er meget for-
skelligt hvordan det er blevet modtaget. Nog-
le lærere har mere mod på det, end andre. 
At der er mange spørgsmål, i forhold til, hvad 
gør vi nu med fagmaterialer osv. og hvem 
der skal samarbejde på tværs i teamene.  
Forældrene ønsker at der løbende bliver 
evalueret på processen med samlæsningen.  
Ledelsen ønsker at der går et år, før man 
lave en egentlig evaluering af samlæsnin-
gen, da det vil være et ”prøve-år” det første 
år. Der vil komme justeringer undervejs. 
Ledelsen, lærer og bestyrelsen drøfter lø-
bende de ting, som måtte opstå undervejs.  
Det vil være godt med et årshjul, så foræl-
drene har bedre mulighed for at støtte op om 
en pædagogiske dag, da det vil være nem-
mere at planlægge en fridag for at kunne 
hjælpe til med at passe børnene.  
Største delen af forældrebestyrelsen, bakker 
op om samlæsningen.  



  

 
 

Sociale arrangementer for at få Rørby skole 
på landkortet  
 

. Sociale arrangementer for 
at få Rørby skole på land-
kortet (D) 
 
 
 

 Dette punkt nåede vi ikke, det er rykket til 
næste bestyrelsesmøde. 

 

5.  Evt. (o)    

 


